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Protokół Nr 9 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Zgierza 

z dnia 9 grudnia 2024 r. 

Posiedzenie prowadziła Alina Łęcka – Andrzejewska Przewodnicząca Komisji. 

Posiedzenie odbyło się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. 

Obecność członków Komisji na posiedzeniu: 

- Radni obecni – 6 (Anna Boś, Paweł Czekalski, Michał Jaborski, Paulina Krysztofiak, 

Artur Linkowski, Alina Łęcka – Andrzejewska), 

- Radni nieobecni – 0. 

 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Uwagi do porządku obrad. 

3. Analiza skarg, petycji oraz wniosków skierowanych do Rady Miasta Zgierza. 

4. Przyjęcie planu pracy Komisji na I półrocze 2025 r. 

5. Pisma do Komisji. 

6. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

7. Przyjęcie protokołu z 8 posiedzenia Komisji. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

Pkt 1 Otwarcie posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka - Andrzejewska na podstawie listy obecności 

stwierdziła quorum i otworzyła posiedzenie Komisji. Przywitała radnych oraz gości. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag do porządku obrad. 

Pkt 3 Analiza skarg, petycji oraz wniosków skierowanych do Rady Miasta 

Zgierza. 

Do Komisji skierowana została skarga na Prezydenta Miasta Zgierza w sprawie 

braku publikowania, w Biuletynie Informacji Publicznej UMZ „dokumentacji 

przebiegu i efektów kontroli oraz wystąpień, stanowisk, wniosków o opinie 

podmiotów je przeprowadzających za lata 2018, 2019, 2020, 2021, 2023, 2024". 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska otworzyła dyskusję. 
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Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że Prezydent Miasta Zgierza w pełni 

zgadza się z opinią radcy prawnego. Nadmienił, iż trwają różne zmiany 

organizacyjne, które mają na celu zwiększenie ilości publikowanych informacji. 

Poinformował, że skarżący (radny Rady Miasta Zgierza) nie występował wcześniej 

o udostępnienie informacji, o których pisze w swojej skardze. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska wyraziła opinię, że ustawę 

o dostępie do informacji publiczne należy czytać literalnie i już z pierwszego 

artykułu wynika, iż każda informacja o sprawach publicznych stanowi informację 

publiczną w rozumieniu ustawy i podlega udostępnieniu na zasadach i w trybie 

określonych w przedmiotowej ustawie. Ponadto, w art. 4 wymienione są podmioty, 

które obowiązane są do udostępniania, a w art. 6 jest zapis, iż informacja publiczna 

podlega udostępnieniu. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że pan radny w interpelacjach wzywał 

Prezydenta Miasta Zgierza o zamieszczenie w Biuletynie Informacji Publicznej 

różnych dokumentów. Żadna z tych interpelacji nie była wnioskiem o udostępnienie 

informacji publicznej. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska powiedziała, że w skardze Pan 

radny zwraca uwagę, iż część zamieszczonych informacji została usunięta. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak wyjaśnił, iż dokonana została analiza dokumentów  

i część z nich nie powinno być zamieszczonych w Biuletynie Informacji Publicznej.  

Radny P. Czekalski zapytał Zastępcę Prezydenta, czy zgadza się, iż Urząd jest 

zobowiązany do publikacji wyników kontroli w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Podał zapis art. 6 ust. 1 pkt 4 lit. a tiret 2.  

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że wszyscy się zgadzają, iż informacje 

należy udostępniać. Następnie zapytał radnego, w którym miejscu przytoczonego 

przepisu jest zapis, iż mają być udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej? 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska oraz Radny P. Czekalski zapytali 

„a gdzie?” 

Zastępca Prezydenta B. Bączak odpowiedział, że np. można informację udostępnić 

na wniosek. Dodał, iż o tym stanowi ustawa. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska odczytała art. 10 ust. 1 ustawy o 

dostępie do informacji publicznej (Informacja publiczna, która nie została 

udostępniona w Biuletynie Informacji Publicznej lub portalu danych, jest 

udostępniana na wniosek).  

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że jeżeli informacja została 

zamieszczona w BIP to wnioskodawcy udziela się informacji o tym oraz wskazuje 
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ścieżkę dostępu. Natomiast jeśli informacji nie ma zamieszczonej to otrzyma ją  

w trybie informacji publicznej. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska stwierdziła, że wszystkie istotne 

informacje powinny być zamieszczone w Biuletynie Informacji Publicznej. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że chciałby poznać ten przepis. 

Podkreślił, iż art. 6 nie stanowi o tym co ma być zamieszczone w Biuletynie 

Informacji Publicznej tylko, co jest informacją publiczną. Następnie podał przykład 

faktur, które są informacją publiczną, a nie są udostępniane w BIP. Podkreślił, 

że nie ma żadnych przeszkód, aby informację publiczną uzyskać.  

Radny P. Czekalski powiedział, że skoro nie ma informacji, o które wnioskuje 

skarżący to można by było zadać pytanie od czego jest Biuletyn Informacji 

Publicznej.  

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że od informowania o mieście. 

Radny P. Czekalski stwierdził, iż przejrzystość funkcjonowania władzy jest bardzo 

ważnym aspektem. 

Zastępca Prezydenta B. Bączak powiedział, że Biuletyn Informacji Publicznej jest od 

tego, aby informować o funkcjonujących organach, podstawach prawnych, 

uchwałach rady, do kogo się zwrócić, aby otrzymać informację czy też załatwić 

sprawę. Wyniki kontroli są elementem następczym. Podkreślił, iż ustawodawca 

literalnie wskazał, że np. oświadczenia majątkowe, czy też interpelacje muszą być 

publikowane w BIP.  

Brak dalszych głosów w dyskusji. Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska 

zaproponowała, aby uznać skargę za zasadną. Następnie przeszła do głosowania.  

Głosowano: za – 3, przeciw – 0, wstrzym. – 3. Komisja przychyliła się do propozycji 

Przewodniczącej Komisji tym samym postanowiła, aby uznać skargę za zasadną. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska zgłosiła wniosek o upoważnienie 

jej do przygotowania i zgłoszenia projektu uchwały oraz przyjmowania uwag. 

Następnie przeszła do głosowania. 

Głosowano: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. Komisja przyjęła wniosek 

i upoważniła Przewodniczącą Komisji do przygotowania i zgłoszenia projektu 

uchwały oraz przyjmowania do niego uwag. 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska przeszła do kolejnego punktu 

porządku obrad. 
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Pkt 4 Przyjęcie planu pracy Komisji na I półrocze 2025 r. 

Projekt planu pracy Komisji na I półrocze 2025 r. został udostępniony radny za 

pomocą programu eSesja. 

Brak uwag. 

Plan pracy Komisji na I półrocze 2025 r. został przyjęty w głosowaniu: za – 6, 

przeciw – 0, wstrzym. – 0. Dokument stanowi załącznik do protokołu. 

Pkt 5 Pisma do Komisji 

Brak pism skierowanych do Komisji.  

Pkt 6 Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia 

Przewodnicząca Komisji A. Łęcka – Andrzejewska poinformowała, że kolejne 

posiedzenie odbędzie się 20 stycznia 2025 r. o godz. 16:15. 

Pkt 7 Przyjęcie protokołu z 8 posiedzenia Komisji 

Brak uwag do protokołu nr 8. 

Protokół nr 8 został przyjęty w głosowaniu: za – 6, przeciw – 0, wstrzym. – 0. 

Pkt 8 Wolne wnioski 

Brak zgłoszonych wniosków. 

Pkt 9 Zamknięcie posiedzenia 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji zamknęła 

posiedzenie. 

Protokołowała 


